



+ Liturgies & Church services in the upcoming period:

❖ Liturgies during the coming week will be celebrated as usual at the church and the cathedral, as posted on the church website

+ St. Mark's Choir:

Invites you to a spiritual and meditation night on Sat. Apr 20 at 7:30 pm

+ Altar supplies donation:

For those who would like to take the blessings of donating Altar supplies, please go to UnityApp.ca or contact:

Bethlehem @ Cathedral 1st Floor - Daoud Ghabrial

Bethlehem @ Church Basement - Nasir Wasif

The supplies will then be used by the Liturgical Service.

Prefer to use unityapp.ca or cheques for donation purposes

+ Mother's day:

The church will be celebrating mother's day on Sun. May 12 after the second liturgy in the tent. Please come and join our celebration with great food and time to socialize with each other and the priests. Ticket will be \$15 for adults and \$10 for kids under 12. Ticket is sold below cost as an appreciation to all mothers.

Please register in UnityApp to reserve your spot.

+ St. Mark's Basketball:

We are excited to re-launch St. Mark's Basketball team for G 3-6 and 7-10. An interest form has been posted on the UnityApp to gather the names of all who are interested.

The Summer session will begin mid May until end of August.

All info. are available on the event page

+ Commemoration of the Departed:

In today's liturgies we prayed for the repose of:

1)

+ القداسات والخدمات الطقسية خلال الفترة القادمة:
❖ القداسات في الأسبوع المقبل كالمعتاد بالكنيسة والكاتدرائية حسب الجدول المعلن على موقع الكنيسة الإلكتروني

+ كورال مارمرقس:
يدعوكم الى امسية روحية يوم السبت 20 أبريل الساعة 7:30 م

+ التبرع بمستلزمات المنبح:
لمن يرغب في الحصول على بركة التبرع بمستلزمات المنبح، يرجى زيارة الـ UnityApp.ca أو الاتصال بـ:
بيت لحم بالكاتدرائية الطابق الأول - داود غبريال
بيت لحم بيدروم الكنيسة - ناصر واصف
سيتم استخدام المستلزمات في الخدمات الليتورجية.
يفضل استخدام Unityapp.ca أو الشيكات للحصول على إيصال بالتبرع

+ عيد الأم:
ستحتفل الكنيسة بعيد الأم يوم الأحد 12 مايو بعد القداس الثاني بالخيمة. برجاء الحضور للاحتفال بالأمهات والتمتع بالطعام الرائع وقضاء وقت طيب للتواصل مع الآخرين ومع الكهنة. سعر التذكرة 15 دولار للبالغين و10 دولار للأطفال دون سن 12 عام. وتباع التذكرة بأقل من التكلفة تقديراً لجميع الأمهات. برجاء التسجيل على UnityApp لحجز مكانك.

+ فريق مارمرقس لكرة السلة:
نحن متحمسون لإعادة إطلاق فريق مارمرقس لكرة السلة للمراحل 3-6 و7-10. استمارة التسجيل موجودة على UnityApp لجمع أسماء المهتمين. تبدأ الدورة الصيفية في منتصف مايو وحتى نهاية أغسطس. جميع المعلومات متوفرة على صفحة الحدث

+ تذكارات المنتقلين:
صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:

(1)